
 ســرمربی تیم فوتبــال اســتقلال کــه در تلاش 
اســت خودش را برای شــروع تمرینات به تهران 
برســاند، فهرســتی از بازیکنــان مــد نظــرش را به 
مســئولان باشــگاه ارایه کرده که در بیــن آنها دو 

لژیونر مطرح هم حضور دارند. 
 لیگ بیست و پنجم از ۲۷ مرداد آغاز خواهد 
شــد و همــه تیم هــا تــلاش می کننــد تــا بهتریــن 
بازیکنان را جــذب کنند. در این میان ســپاهان 
تنها تیمی است که تمرینات خود را آغاز کرده اما 
استقلال هنوز اندر خم یک کوچه است و بعد از 
جذب رزاقی نیا و آقاسی دیگر خبری در خصوص 
جــذب بازیکن منتشــر نشــده و حتــی وضعیت 

تمدیدی ها هم مشخص نشده است. 

   ساپینتو همچنان به انتظار نشسته است
باشــگاه اســتقلال پس از بازی با اسامی چند 
مربی صاحب نــام بالاخره با ســاپینتو بــه توافق 
رســید و این مربی پرتغالی را که سابقه حضور در 
استقلال را داشته به خدمت گرفت تا دیگر بحث 
حضور مجتبی جبــاری یا مربیــان خارجی دیگر 
مطرح نشــود. ســاپینتو حالا بی صبرانــه منتظر 
است تا مشکلات پروازی حل شــده تا خود را به 
تهران برساند. او حتی اعلام کرده که تا استانبول 
خواهــد آمــد و ســپس از طریــق مســیر زمینــی و 
بــا هماهنگی باشــگاه خود را بــه تهران برســاند. 
ســاپینتو مرتب با مدیران استقلال در خصوص 
جذب نفرات جدید و شروع تمرینات در ارتباط 
گــر شــروع پروازهــا از ســر گرفتــه نشــود  اســت و ا
هماهنگی برای آمدن او به ایران صورت خواهد 

گرفت تا تمرینات زیر نظر او آغاز شود. 

   وضعیــت تمدیدی هــا تــا پایــان هفتــه 
مشخص خواهد شد

بعــد از قهرمانــی اســتقلال در جــام حذفــی 

قــرار بــود تعــدادی از بازیکنــان قــرار داد خــود را 
تمدیــد کنند امــا تجــاوز رژیــم صهیونیســتی به 
ک کشــورمان باعث شــد این اتفــاق در زمان  خا
تعیین شــده صورت نگیرد ولی مدیران باشــگاه 
با هماهنگی سرمربی جدید استقلال قرار است 
هرچه زودتر قــرارداد بازیکنانی چون حســینی، 
چشــمی، رضائیــان و دیگــر بازیکنــان مــد نظــر 
ســاپینتو را تمدید کنند. شــایعاتی در خصوص 
جدایی چشمی از استقلال هم وجود داشت اما 
ساپینتو نظر مثبتی بر روی این بازیکنان دارد و 

اجازه جدایی به آنها نخواهد داد. 

   قایــدی و محبــی گزینه هــای ســاپینتو 
هستند

ریکاردو ساپینتو یکی از مربیانی است که علاقه 
شــدیدی به فوتبال هجومــی دارد و می خواهد 
یک خــط حملــه پــر قــدرت داشــته باشــد. او با 
مدیران باشــگاه صحبــت هم کــرده و خواســتار 
جــذب قایــدی و محبــی شــده اســت. مدیــران 

استقلال در تلاش هســتند قایدی را به خدمت 
بگیرند و در حال رایزنی هستند اما بعید است با 
توجه به رقم بالای در خواستی باشگاه روستوف 
بتوانند محبی را به خدمــت بگیرند. در روزهای 
گذشته بحث حضور مامه تیام هم مطرح شد که 
با توجه به وضعیت مالی باشگاه استقلال حضور 

این بازیکن منتفی خواهد بود. 

   استقلال همچنان به دنبال چند بازیکن 
جدید

هنــوز  رقبایــش  ســایر  برخــلاف  اســتقلال 
نتوانسته نفرات مورد نظر را جذب کند. ساپینتو 
هم از مدیران استقلال خواسته تا قبل از شروع 
تمرینات تیم به طــور کامل در اختیارش باشــد 
تا بتواند تمرینــات را با تمامی نفــرات برگزار کند. 
اســتقلال بــا غندی پــور علــی کریمــی بــه توافق 
رســیده و به احتمال زیــاد طی چنــد روز آینده از 
آنها رونمایی کند. البته قرار است سیدورف هم 
دو بازیکن را به ساپینتو معرفی کند تا در صورت 

توافق آنها نیز به جمع بازیکنان استقلال اضافه 
شوند. مدیران اســتقلال می دانند که هواداران 
نگراننــد پــس بایــد هرچــه زودتر تکلیــف جذب 

بازیکنان جدید را مشخص کنند. 

   اردوی خارج از کشور قطعی نیست
قرار بــود آبی پوشــان با درخواســت ســرمربی 
پرتقالی خود یــک اردوی ۱۰ روزه را در ترکیه برگزار 
کنند که با توجه به شــرایط موجود و لغو پروازها 
هنوز وضعیت این اردو مشــخص نیســت. البته 
مدیــران اســتقلال بیــکار ننشســته و در حــال 
رایزنی هستند تا بتوانند اردوی خود را در داخل 
کشــور برگزار کنند. کردان اصلی ترین گزینه برای 
گر ترکیه به طور کامل کنسل  آبی پوشان است و ا

شود آبی ها به کُردان کرج خواهند رفت. 

   مشکل ساپینتو حل شد
ریکاردو ساپینتو بابت حواشــی دیدار فینال 
جــام حذفــی در ســال ۱۴۰۲ مقابــل پرســپولیس 
که با شکســت آبی ها و اخراج ایــن مربی پرتغالی 
همراه شد، از سمت کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبــال بــا محرومیتی چهــار ماهه مواجه شــد. 
در همیــن خصــوص و با توجه به شــرایط کشــور 
کــه اغلــب مربیــان و بازیکنــان خارجــی مایل به 
کار در ایران نیســتند، ســاپینتو بارها به مدیران 
باشگاه استقلال اعلام کرده که مشکلی برای سفر 
زمینی به تهــران ندارد تــا هرچه زودتــر تمرینات 
ایــن تیم از ســر گرفتــه شــود. مســئولان حقوقی 
باشــگاه اســتقلال هم پــس از انتخاب ســاپینتو 
به عنوان ســرمربی جدید تیمشــان مکاتباتی را 
با مســئولان ذی ربــط داشــتند و به ایــن ترتیب 
تصمیم به تعلیق محرومیت ساپینتو گرفته شد 
تا او مشکلی برای همراهی استقلال از بازی اول 

لیگ برتر نداشته باشد. 
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معرفی بازیکن توسط سیدورف و حل مشکل سرمربی

جانشین کارتال پرسپولیسی است

 آزادی ۲۳۵ زندانی جرایم غیر عمد اصفهانی 
در سه ماه ابتدایی سال ۱۴۰۴

باشــگاه پرســپولیس قصــد نــدارد نیمکــت 
این تیم را بــه مربی بدهد که ســابقه فعالیت و 
بازی در این باشــگاه را نداشته است. جدایی 
گهانی اسماعیل کارتال از پرسپولیس جایگاه  نا
سرمربی این تیم را خالی کرد تا مدیران باشگاه 
دنبــال انتخاب جانشــین برای او باشــند.رضا 
درویش مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس پس 
از جلســه هیــأت مدیــره باشــگاه اولویت های 

انتخاب سرمربی را مطلع شد. 

آنها در گام نخست سراغ گزینه های خارجی 
مشــخص رفتند تا برانکو ایوانکوویچ و اوسمار 
ویه را بــه عنوان دو مربی که ســابقه قهرمانی با 

کره بیایند. پرسپولیس را دارند روی میز مذا
مدیرعامــل پرســپولیس در صــورت عــدم 

توافق بــا یکــی از ایــن دو گزینــه بــه گزینه های 
داخلی روی مــی آورد. همین امر باعث شــد تا 
درویش تماس هایی را از ســوی برخی ایجنت 
کره با مربیانــی که رزومه حضور  ها مبنی بر مذا
در پرســپولیس را ندارنــد دریافت کنــد. با این 

حال پاســخ درویــش به ایــن موضــوع صریح و 
شفاف، »نه« بوده است.

درویــش معتقــد اســت گزینــه داخلــی باید 
از بیــن نفراتی باشــد کــه پیشکســوت این تیم 
باشــند و کارنامه قابل قبولــی در مربیگری هم 
داشــته باشــد. حال باید دید کدام یک از این 
گزینه هــا در نهایــت هدایــت پرســپولیس را در 
بیســت و پنجمیــن دوره لیــگ برتــر بــر عهــده 

خواهد داشت.

رئیس کل دادگســتری اســتان اصفهان از آزادی ۲۳۵ 
زندانــی جرایــم مالــی و غیر عمــد بــا بدهــی ۲۳۱ میلیارد 

تومان در سه ماه ابتدایی سال جاری خبر داد. 
حجت الاســلام والمســلمین جعفــری در دویســت 
و هفدهمیــن جلســه هیــات امنــای ســتاد دیــه اســتان 
ضمن عرض تســلیت به مناســبت ایام ســوگواری ســرور 
و ســالار شــهیدان حضــرت اباعبــدا... الحســین)ع( و 

گرامیداشــت مقام شــامخ شــهدای اقتــدار ایــران گفت: 
در ســه ماه نخســت ســال تعداد ۲۳۵ زندانــی جرایم غیر 
عمد با مجموع بدهی ۲۳۱ میلیارد تومان از زندان های 

استان آزاد شدند. 
همچنین، از مبلغ یاد شــده حدود ۵۵ میلیارد تومان 
مربوط به اخذ گذشت شکات، حدود ۱۴ میلیارد تومان 
نقدینگی محکومان، بیش از ۱۲6 میلیارد تومان پذیرش 

اعســار محکومــان، بیــش از 6 میلیارد تومان تســهیلات 
بانکی و حــدود ۲9 میلیارد تومان مربــوط به کمک های 

بلاعوض از محل ستاد و خیران بوده است. 
گفتنــی اســت در ادامــه ایــن جلســه تعــداد 9۵ فقــره 
پرونده مددجویان متقاضی دریافت تسهیلات و کمک 
 از محــل منابــع ســتاد دیــه مــورد بررســی و بازبینــی قــرار 

گرفت. 

گـــفتوگـــــو
 تاج: مسابقات لیگ 

با قدرت برگزار می شود
رئیس فدراســیون فوتبــال گفت: قرار اســت در 
مســابقات ســاحل عاج شــرکت می کنیم، زیــرا در 
حال حاضر تکلیف تیم های اروپایی برای حضور 
در جــام جهانی مشــخص نشــده اســت. مهدی 
تاج رئیس فدراســیون فوتبال در حاشیه برگزاری 
مراســم بزرگداشــت فرماندهــان و دانشــمندان 
شهید و گرامیداشت شهدای ورزشکار به مناسبت 
فرا رســیدن ایام عزاداری ســرور و ســالار شهیدان 
حضرت اباعبــدا... الحســین )ع( در وزارت ورزش 
و جوانــان، در رابطــه با شــروع دوبــاره لیــگ برتر و 
محدودیت هــای ســفرهای بــرون مــرزی اظهــار 
داشــت: ما در ســازمان لیگ با حضور مســئولین 
این سازمان یک جلسه ای برگزار کردیم.وی افزود: 
امروز مدیران باشگاه های استقلال، پرسپولیس و 
پیکان نیز در فدراسیون فوتبال حضور داشتند، 
اما موضوع جلسه استانداردسازی ورزشگاه های 
تهران بود. اما با توجه به فشردگی بالا این فصل از 
رقابت ها به آن ها اعــلام کردم که بــه احتمال زیاد 
بازی ها هر ۵ روز یک بار و بیشــتر چهار روز یک بار 
برگزار می شود. حتی در یکی دو نوبت باید هر ۳ روز 
یک بار بازی ها را برگزار کنیم. تمام تلاش ســازمان 
لیگ این خواهد بود که همانند ســایر لیگ های 
مطرح دنیا هــر چهــار روز یک بار مســابقات برگزار 
شود.تاج ادامه داد: یک تصمیم دیگر نیز در این 
جلســه گرفته شــد و آن هــم این بــود که ســازمان 
لیگ برای همه این مسابقات یک مدیر رسانه ای 
انتخــاب کند و نشســت های خبری قبــل و بعد از 
بازی بیشتر از یک ربع طول نکشد. در حال حاضر 
مشــکلی بــرای رفت آمــد در کشــور وجــود نــدارد. 
امیدوارم که خیلی زود مســیرهای هوایــی نیز باز 

شود و موانعی جدی وجود ندارد.
وی در رابطه با اینکه آیا تایین و تکلیف در رابطه 
با مربیــان و بازیکنــان خارجی کــه قرارداشــان را با 
تیم ها فسخ کردند صورت گرفته یا خیر نیز گفت: ما 
تمامی بازی های لیگ را برگزار می کنیم، بازیکنان 
و مربیان خارجی که قــرارداد دارند نیز کــه باید در 
گر کسی فسخ رفت،  ایران حضور داشته باشند، ا
اون شــرایط خاص خــودش را دارد و باشــگاه باید 
پیگیر آن باشد. ما در این شرایط به بهترین شکل 
ممکن بازی ها را برگزار می کنیم.رئیس فدراسیون 
فوتبــال در رابطه بــا محرومیت ریکاردو ســاپینتو 
ســرمربی جدید تیــم فوتبال اســتقلال تهــران نیز 
گفــت: ایــن مســئله مربــوط بــه کمیته اســتیناف 
است و باید این کمیته جوابگو باشد.تاج در مورد 
پیشــنهاد فدراســیون ســاحل عــاج بــرای حضور 
ایــران در تورنمنــت چهارجانبــه، عنوان کــرد: روز 
گذشــته در این خصوص بــا ســرمربی محترم تیم 
ملی جلســه داشــتیم و همه عوامل را هم دعوت 

کرده بودم. 

کوتـــــــــــاه
مهدوی کیا جواب پرسپولیس را داد

اســطوره فوتبال ایران و پرســپولیس شــرایط را برای بازگشتش به 
جمع سرخ پوشان فراهم نمی بیند.  پایان همکاری اسماعیل کارتال 
با پرســپولیس موجب شــده تا این باشگاه ســراغ انتخاب جانشین 
وی برود و گزینه های متعددی را هم مدنظر داشــته و وضعیت آنها 
را نیز بررســی کرده تــا ســرمربی جدیــدش را انتخاب کند کــه مهدی 
مهدوی کیا، ستاره سابق قرمزها هم در این فهرست دیده می شود. او 
که در پیراهن های ۱۷ و ۲ پرسپولیس روزهای خاطره انگیزی داشت، 
مدنظر مدیران این باشگاه برای جانشینی کارتال بود، اما در پاسخ 
عنوان کرده که فعلا تمایلی برای بازگشــت به ایران ندارد و شــرایط را 

برای همکاری با قرمزها فراهم نمی بیند. 

ورزشگاه بازی های آسیایی استقلال مشخص شد
احتمال دارد اولین بازی استقلال در لیگ قهرمانان سطح دو آسیا 
در شهرقدس برگزار شود.  در شرایطی که ورزشگاه آزادی تحت مرمت 
و بازســازی اســت و مشــخصا در هفته های ابتدایی لیــگ برتر قابل 
استفاده نخواهد بود، حالا میزبانی استقلال در لیگ قهرمانان آسیا 
)سطح دو( هم دغدغه جدیدی به مسئولان فدراسیون تحمیل کرده 
است. اولین بازی آسیایی استقلال در لیگ قهرمانان اوایل مهرماه 
برگزار خواهد شــد و این در حالی اســت که طبق پیش بینی ها تا آن 
زمان به احتمال فراوان ورزشــگاه آزادی آماده پذیرایی از مسابقات 
نخواهد شــد. در چنین شــرایطی ورزشــگاه شــهدای شــهرقدس به 
عنوان ورزشــگاه دوم استقلال به کنفدراســیون فوتبال آسیا معرفی 
خواهد شــد و احتمال برگزاری یک یا چند بازی خانگی آبی پوشــان 
در شــهرقدس زیــاد اســت. ورزشــگاه شــهرقدس فصل گذشــته هم 
میزبان چند مسابقه لیگ نخبگان آسیا بود و حالا هم مشکلی برای 
میزبانی از لیگ قهرمانان نخواهد داشــت. با این حال اســتقلالی ها 
امیدوارنــد ورزشــگاه آزادی تا زمان شــروع بازی های آســیایی آماده 
گر بیشــتری میزبــان رقبای  شــود که آنهــا بتوانند بــا ظرفیت تماشــا

آسیایی خود باشند. 

بازگشت ستاره محبوب ساپینتو به استقلال
سرمربی پرتغالی استقلال در بازگشت به این تیم شانس کار کردن 
با مدافع جوان تیمش را به دســت مــی آورد.  در فصــل ۱۴۰۱- ۱۴۰۲ که 
ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال بود، او در نقل و انتقالات نیم فصل 
نام برخی بازیکنان را برای جذب به باشگاه داده بود که یکی از نفرات 
سامان فلاح بود. مدافع جوان آن روزهای پیکان تهران در نیم فصل 
پیشــنهادهای خوبــی از تیم هــای مطــرح ایــران از جمله اســتقلال 
دریافت کــرد و ســاپینتو هم شــخصا در مصاحبــه ای از علاقه اش به 
ســبک بازی فــلاح صحبــت کرده بــود. بــا این حــال مســئولان وقت 
باشــگاه پیکان اجازه جدایی به فلاح را ندادنــد و این انتقال منتفی 
شــد. حالا در بازگشــت ســاپینتو به اســتقلال او این فرصت را دارد تا 
با ســامان فلاح کار کند. مدافع ۲۴ ســاله اســتقلال کــه در نیم فصل 
گذشته به صورت قرضی به ملوان انزلی رفت، حالا با پایان این دوران 
بازیکن استقلال محسوب می شود و ساپینتو این شانس را دارد که 

با او کار کند. 

در جلســه بررســی مشــکلات و ارائه راهکارهــای تحقق 
اهداف خط گرم، سرپرســت دفتــر نظارت بــر بهره برداری 
شرکت توزیع نیروی برق استان اردبیل از صرفه جویی ۱۵۰۰ 
مگاوات ســاعت انرژی توزیع نشــده به واسطه تلاش های 
همکاران بخش خط گرم در ســه ماهه نخســت سال ۱۴۰۴ 

خبر داد. 
کبر جبرائیــل زاده در این نشســت اعلام کــرد: با هدف  ا
کیپ هــای خط گرم  کاهش پیک بــار و مدیریــت مصرف، ا
در پوشــش کامــل واحدهــای اجرایــی اســتان، موفــق به 

، تعویض مقره، نصب و  انجام اقداماتی همچون نصب تیر
کات و اوت(، اصلاح ارتباطات شبکه،  جداســازی برقگیر )
اصلاح موقعیت ترانسفورماتورها و حذف اتصالات سست 

شدند. 
وی افــزود: اســتفاده از روش تعمیــرات بــه شــیوه خــط 
گرم، ضمن کاهش یا حذف خاموشــی ها، به تداوم تأمین 
کز آموزشــی، مشــترکین خانگــی و افزایش  برق صنایع، مرا
پایداری شبکه کمک شایانی کرده و موجب ارتقای سطح 

رضایت مندی مشترکین گردیده است. 

کیــد کــرد:  سرپرســت دفتــر نظــارت بــر بهره بــرداری تأ
کیپ هــای خــط گــرم در ســطح اســتان،  فعالیت هــای ا
ابــزاری مؤثــر و مطمئــن بــرای کاهــش خســارات ناشــی از 
گهانی بوده و نقشی  خاموشــی های برنامه ریزی شــده و نا
کلیدی در ارتقای بهره وری و کیفیت خدمات ایفا می کند. 
وی در ادامه ابــراز امیدواری کــرد با رفع موانــع موجود، 
در ماه های پیش رو شــاهد افزایش عملکــرد بیش از ۷6۳ 
ساعته نیروهای خط گرم و ارتقای بهره وری در این بخش 

باشیم. 

کیپ های خط گرم در اردبیل  صرفه جویی ۱۵۰۰ مگاوات ساعت انرژی با فعالیت ا

شــهرستان
گــــزارش 

 پرداخت ماهانه 570 میلیارد 
تعهدات در تامین اجتماعی شعبه یک رشت

بابت ارائه انواع مستمری به ۲۲۵۰۰ نفر بازنشسته، ۱۱۰۰ 
نفر ازکارافتــاده و ۱۱۴۰۰ نفر بازمانده تحت پوشــش تامین 
اجتماعی شعبه یک رشت، در سالجاری ماهانه قریب به 
پانصد و هفتاد میلیارد تومان تعهدات پرداخت می گردد .
به گزارش روابط عمومی و امور فرهنگی اداره کل تامین 
اجتماعی اســتان گیلان، در حال حاضر افــزون بر ۳۵۰۰۰ 
نفر مستمری بگیر مشتمل بر ۲۲۵۰۰ نفر بازنشسته، ۱۱۴۰۰ 
نفــر بازمانــده در پرونده های فوتــی و ۱۱۰۰ نفــر ازکارافتاده 
به اتفاق افراد تبعی خود تحت پوشــش شعبه یک رشت 
قرار دارند . بر اســاس گــزارش مرکز آمار و اطلاعــات و اداره 
مستمری های اســتان در ســالجاری بابت ارائه تعهدات 
بلندمــدت در قالــب انــواع مســتمری، ماهانــه حــدود 
۵۷۰ میلیارد تومــان به این تعــداد از اقشــار جامعه هدف 

پرداخت می شود. 
از  درصــد   ۱۷ حــدود  می ســازد  خاطرنشــان 
مســتمری بگیران تحــت پوشــش اســتان از ایــن شــعبه 
خدمات دریافت نموده و افزون بر هجده درصد تعهدات 
بلندمدت پرداختی توسط تامین اجتماعی گیلان متعلق 

به این افراد می باشد . 

 چهارمین نشست شورای برنامه ریزی 
و توسعه استان البرز 

 چهارمین نشست شورای برنامه ریزی و توسعه استان 
البرز روز یکشــنبه ۸ تیرمــاه ۱۴۰۴ بــا حضور اعضای شــورا، 
مدیران کل دســتگاه های اجرایی و نماینــدگان مردم در 
مجلس شــورای اســلامی برگزار شــد. در ابتدای جلســه، 
رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامه ریــزی اســتان، نــکات 
مهمی پیرامون تبصره های مرتبط با قانون بودجه سال 
۱۴۰۴، ضوابــط اجرایــی بودجــه و دســتورالعمل مبادلــه 
موافقت نامه های استانی را تشریح کرد. در ادامه نشست، 
« که  پیش نویس »ســند توســعه اقتصادی اســتان البــرز
توســط اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان 
تهیــه شــده، مــورد بررســی قــرار گرفــت. اعضــای شــورا بــا 
کید بــر ضــرورت تدویــن ســندی جامــع و متناســب با  تأ
ظرفیت های منحصربه فرد اســتان، خواســتار تسریع در 
فرآیند نهایی سازی این سند شدند. این اقدام به عنوان 
گامی کلیدی برای ترســیم نقشــه راه اقتصادی اســتان و 

جذب سرمایه گذاری های هدفمند ارزیابی شد.

کوتــــاه افزایش بی سابقه  ۶ درصدی مصرف آب در آغاز فصل گرما 

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
گفــت: میــزان مصــرف آب در  کرمانشــاه 
کرمانشــاه در آغاز فصل گرم ســال، نســبت 
بــه ســنوات گذشــته بــا رشــد بی ســابقه ی 

6درصدی مواجه شده است. 
 بــه گــزارش روابط عمومــی شــرکت آب و 
فاضــلاب اســتان کرمانشــاه، رضــا داودی 
در جلســه ای که به همنظــور مدیریت گذر 
موفــق از تنــش آبــی ســال ۱۴۰۴ برگزار شــده 
بــود، گفت: بــا توجــه به گرمــای بی ســابقه 
هــوا، آغاز مــاه محــرم و برگــزاری مراســمات 
عزاداری در مســاجد، حســینیه ها و تکایا و 
همچنین پخت و توزیع نذری، مصرف آب 
در اســتان، خصوصاً کلانشــهر کرمانشــاه با 
رشد بی ســابقه ی 6 درصدی مواجه شده 

است. 
او افــزود: خشکســالی های پی در پــی و 
کاهــش ۳۰ درصــدی بارندگــی در ســال آبی 
گذشــته و ســنوات قبلــی، منجــر بــه افت و 

کاهــش چشــمگیر منابــع آبــی و به تبــع آن 
پاییــن رفتــن ســطح آب هــای زیرزمینــی و 
همچنین خشــک شــدن و از دســت رفتن 
تعدادی از چشمه ها، سراب ها و چاه های 
آب شــرب شــده اســت کــه ایــن امــر لــزوم و 

اهمیــت مدیریــت بهینــه مصــرف بــرای 
پایــداری تولیــد و توزیــع آب شــرب و عبــور 
موفــق از تنــش آبــی پیــش رو را دو چنــدان 

کرده است. 
کیــد کــرد: ضمــن برنامه ریزی  داودی تأ

شــرکت آب و فاضلاب بــرای افزایــش منابع 
آبی از جمله به مدار آوردن چاه های جدید 
و افزایــش برداشــت از منابــع آب ســطحی 
و بکارگیــری تمامــی ظرفیت هــای موجود، 
توجه به مدیریت بهینه مصرف آب و اصلاح 
الگوی مصرف توســط شــهروندان نیز یک 
مســئولیت اجتماعی، اخلاقــی و راهبردی 
محسوب می شود که برای تضمین پایداری 
شــبکه توزیع و گذر از بحران آبی تابســتان 

امسال امری لازم و ضروریست. 
مدیرعامــل آبفــای اســتان در بخــش 
دیگری از سخنانش با اشاره به تأثیرگذاری 
مســتقیم قطع برق بــر روی تأمیــن و توزیع 
آب گفت: تمهیــدات لازم برای نصب دیزل 
کثــر تأسیســات آب شــرب  ژنراتــور بــرای ا
کلانشــهر کرمانشــاه و  همچنین بســیاری از 
نقاط استان در حال انجام است تا در زمان 
قطعی برق، تأمین آب مشترکین با کمترین 

مشکل مواجه شود. 

 راه اندازی نیروگاه خورشیدی 
در محوطه شرکت گاز چهارمحال و بختیاری

شرکت گاز اســتان چهارمحال و بختیاری با اتکا به استفاده از 
انرژی های تجدیدپذیر، موفق به راه اندازی نیروگاه خورشیدی 
در محوطه این شرکت شــد. این نیروگاه قادر است تأمین انرژی 
برق مورد نیاز شرکت را به طور کامل پوشــش دهد. با این اقدام، 
شــرکت گاز اســتان نه تنها به کاهــش وابســتگی به منابــع انرژی 
غیرتجدیدپذیــر کمک کــرده بلکــه به حفــظ محیط زیســت نیز 
توجه ویژه ای داشته اســت. این پروژه به عنوان یکی از گام های 
مثبت در راستای توسعه پایدار و مدیریت بهینه منابع انرژی در 
استان به شمار می آید. با استفاده از پنل های خورشیدی در این 
نیروگاه، تأمین برق مورد نیاز به طور خودکفا صورت می گیرد و در 
نتیجه فشار بر شــبکه برق ملی کاهش می یابد. علاوه بر مزایای 
اقتصــادی، این طــرح به طور مســتقیم در کاهــش آلاینده های 
محیط زیست نیز مؤثر است و به نوعی نشان دهنده عزم جدی 
شرکت گاز استان برای رعایت اصول توسعه پایدار است. این پروژه 
می تواند الگویی برای سایر شرکت ها و صنایع در راستای استفاده 

ک و تجدیدپذیر باشد.  از انرژی های پا

 اجرای موفقیت آمیز 
عملیات جابه جایی دکل ۱0۶ 

  سرپرســت مدیریــت عملیــات ترابــری و پشــتیبانی تولیــد از 
عملیات موفقیــت آمیز و بدون وقفــه جابه جایــی دکل ۱۰6خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب، 
سعید فتح شهنی در این خصوص گفت: جابه جایی دکل ۱۰6 از 
تاریخ ۲6 خرداد آغاز شــد و طی دو روز به پایان رسید. این پروژه 
شــامل جابه جایــی ۷۰ ســرویس رفــت و برگشــت به مســافت ۱۲۰ 
کیلومتر بود که ۴6 سرویس آن ترافیکی و ۲۴ سرویس غیرترافیکی 
بــود.وی افــزود: در حیــن اجرای ایــن ماموریــت، به رغــم اعمال 
محدودیت های ترافیکی، با هماهنگی پلیس راهور استان، این 
موانع بــه طور کامــل برطرف شد.ســعید فتح شــهنی همچنین 
به اهمیت مدیریــت دقیق و حرفــه ای در چنیــن عملیات های 
حساسی اشاره کرد و تصریح کرد: اجرای موفقیت آمیز این پروژه، 
با همکاری بی نقــص تمامی ادارات درگیر و تــلاش بی وقفه کلیه 
همکاران صــورت گرفت. سرپرســت مدیریت عملیــات ترابری و 
پشتیبانی تولید در پایان، با تقدیر از تلاش  تمامی دست اندرکاران 
ایــن پــروژه، گفت: همــکاری و پشــتکار بی نظیــر همــکاران ما در 
این عملیات قابل ستایش است و این، نشــان  از روحیه تیمی و 
تخصص بالای تیم های مدیریت عملیات ترابری است که همواره 

در اجرای وظایف خود پیشگام بوده اند.


